
 

 

      VERSLAG OVERLEG ADVIESRADEN  

DINSDAG 2 JUNI 2020 – 19.30 U – GC FELIX SOHIE (LOKAAL MOLENBERG) 

 Adviesraad/commissie Naam Voornaam 
Aanwezig Bibbeheerraad Van Moorsel Marjon 

Aanwezig Cultuurraad Lenaerts Jan 

Verontschuldigd GECORO De Laet Lars 

Aanwezig GROS De Rudder Carmen 

 Jeugdraad Deliens Robin 

Aanwezig Jeugdraad Derom Laura 

Aanwezig Jeugdraad Hazaert Rani 

Verontschuldigd Jeugdraad Sterckx Isaac 

 Lokaal Overleg Kinderopvang   

Aanwezig Milieuraad Vanderlinden Chris 

Aanwezig Mobiliteitsraad Gysens Erwin 

Verontschuldigd Raad Lokale Economie Kunnen Tinne 

Verontschuldigd Seniorenraad Marchand Gilberte 

Aanwezig Sportraad Nagels Jeroen 

 SECRETARIS raad/commissie   

Verontschuldigd Bibbeheerraad Pijcke Annemie 

Verontschuldigd Cultuurraad Claes Katrien 

Verontschuldigd GECORO De Vos Louise 

Aanwezig (verslag) GROS en Seniorenraad De Rudder Marijke 

Aanwezig Interradenoverleg Wouters Bram  

 Jeugdraad Holderbeke Ben 

Verontschuldigd Lokaal Overleg Kinderopvang Van Roey Lore 

Verontschuldigd Milieuraad Kumps Eric 

 Mobiliteitsraad Lahaye Kris 

Verontschuldigd Raad Lokale Economie Hemeleers Tessa 

Aanwezig Sportraad Huleu Daisy 

Aanwezig Schepen Participatie Muyldermans Pieter 

Verontschuldigd Afdelingshoofd Leven  Schroeders  Nadine 

 

Agenda 

 

Verwelkoming  

Bram verwelkomt de aanwezigen. Het leek nuttig om toch samen te zitten in deze bizarre periode 

omdat dat al een tijdje geleden is. We menen dat het vooral zinvol kan zijn om even van 

gedachten te wisselen en een vinger aan de pols te houden om te weten wat er leeft binnen de 

raden en binnen het lokaal bestuur.   

Zo is er intussen ook al enige tijd voorbij gegaan sinds de rondvraag bij de adviesraden in 

verband met de stand van zaken binnen de raden en aangesloten verenigingen of organisaties. 

Er werd toen ook gevraagd naar eventuele suggesties voor de heropstart na/tijdens corona. Ook 

daar komen we nog op terug maar alvast dank aan de bezorgers van feedback op deze vraag.  

 



 

 

1. Corona-maatregelen in Hoeilaart – stand van zaken (zie ook nota in bijlage) 

Bram geeft toelichting bij de nota die ook bezorgd werd aan de leden van de 

gemeenteraad. Hierin vind je het overzicht van de maatregelen en initiatieven die binnen 

de verschillende afdelingen en diensten genomen werden nav corona. 

 Werking gemeentediensten: heel snel dienden medewerkers zich aan te passen aan 

nieuwe situatie (thuiswerk, nieuwe taken, sluiting gebouwen, annuleren initiatieven,…). 

Tot op heden (en vermoedelijk nog een tijdje) blijft thuiswerk de norm al zullen we 

trachten om zo snel als toegelaten ook hier enige versoepeling te verzekeren zodat de 

bereikbaarheid van een aantal medewerkers terug vergroot kan worden en ook 

onthaalbalies de deur kunnen openen op een veilige manier. 

 

 Veel vraagtekens zijn er nog steeds rond de organisatie van bijeenkomsten en 

activiteiten, op welke schaal ook ze eventueel georganiseerd kunnen en mogen worden. 

Vooral dat roept heel wat vragen op bij verenigingen, raden, vrijwilligers,…  

Ook het bestuur en de diensten wachten op beslissingen van de nationale 

Veiligheidsraad van morgen –> we zullen ook dan zeker rekening houden met de 

maatregelen + rekening houden met de mogelijkheid dat we ook een stapje terug zullen 

moeten zetten als er een opflakkering zou zijn. 

Schepen Pieter geeft mee dat het college besloot als uitgangspunt te houden dat we 

proberen voor het maximum toegelatene te gaan op voorwaarde dat dit op een veilige, 

verantwoorde en haalbare manier kan gerealiseerd worden. We beseffen dat er nog vaak 

een afweging gemaakt moet worden en we niet iedereen zullen kunnen geven wat hij/zij 

graag wil, maar waar het kan zullen we proberen dit ook mogelijk te maken. 

Vraag in verband met platform ‘Hoeilaart helpt’: Erwin gaf zich op als vrijwilliger en 

heeft niets meer gehoord hoewel hij bevestiging van zijn aanmelding ontving. >> 

Hoeilaart was blij te zien dat heel wat mensen zich opgegeven hebben + ook bleek dat 

er maar weinig hulpvragen de gemeente bereikten.  

Vanmorgen werd binnen de dienst Vrije Tijd afgesproken dat de vrijwilligers die zich 

aangemeld hebben nog een mail krijgen met boodschap dat we hen niet vergeten zijn + 

woordje uitleg over de huidige stand van zaken. 

Suggestie in dit verband: mogelijks zijn organisaties zoals scholen, kinderdagverblijf, 

woonzorgsite,… op zoek naar extra hulp. Kan het een optie zijn om bij hen te informeren 

of er inzet mogelijk is van vrijwilligers die zich hebben aangeboden > misschien kunnen 

deze organisaties ook op hen een beroep doen? 

Vraag in verband met de belronde alleenstaande 80-plussers: werden er nog andere 

doelgroepen gecontacteerd naast de alleenstaande 80-plussers? >> neen, enkel zij 

werden pro-actief opgebeld voor zover we beschikten over het telefoonnummer. Ook hier 

kwamen maar een paar concrete hulpvragen uit. De maatschappelijk werkers van de 

sociale- en thuisdiensten hielden ook nauw contact met hun cliënten. Daarnaast is er 

ook de vaststelling dat er meer hulpvragen zijn in het Sociaal Huis. 

 

Er rijzen intussen een aantal vragen rond de ondersteuning van clubs en verenigingen en 

rond de heropening van onze vrijetijdsinfrastructuur en het gebruik ervan voor 

activiteiten, trainingen, vakantiewerking,… 



 

 

 Is er al iets geweten rond vb ondersteuning van de clubs/verenigingen die het stilaan 

(financieel) moeilijk krijgen?   

>> Hier is nog geen beslissing of richtlijn over + op Vlaams niveau beweegt er ook op 

dat vlak nog heel wat > afwachten daarom wat haalbaar wordt. Uiteraard mogen 

vragen of suggesties bezorgd worden aan de dienst Vrije Tijd. 

Vraag vanuit sportraad om hier zo snel en zo duidelijk mogelijk over te communiceren. 

Een aantal clubs gaven al aan dat ze het stilaan (financieel) moeilijk krijgen.  

Vb suggestie tussenkomst huurgelden >> Pieter bevestigt dat dit één van de 

maatregelen is die voorgesteld werden en die zeker besproken worden voor zover dat 

nog niet gebeurde – vraag om dit dan zeker voor alle verenigingen te doen (cultuur, 

jeugd, sport,…) die dit nodig hebben en dergelijke maatregel niet binnen een beperkt 

aantal domeinen toe te passen – wel maatwerk te overwegen. 

 Algemene suggestie interradenoverleg: oproep om vanuit diensten naar verenigingen 

te communiceren/informeren dat hieraan gewerkt wordt, liever dan dat verenigingen 

vanuit emotionele reactie reageren op gemeente alsof er te weinig gebeurt.  

>> brief voor raden en verenigingen om aantal dingen te verduidelijken en hen over 

zo veel mogelijk te informeren (ook over het feit dat lokaal bestuur en diensten zelf 

nog heel wat moeten uitzoeken of informatie afwacht) 

Binnen de administratie komen we nu stilaan tot een omslagpunt: waar de voorbije 

weken de werking zich moest heruitvinden om zo veel mogelijk gewone dienstverlening 

te kunnen behouden en om te schakelen waar nodig bleek, kunnen we nu stilaan terug 

ook een aantal dingen oppikken waar nood aan blijkt. 

Hoe de zomer er zal uitzien en wat er wel of niet zal kunnen voor de organisatie van het 

Druivenfestival of initiatieven in het najaar, kunnen we op dit moment niet zeggen. 

Hopelijk kan het zomeraanbod en Druivenfestival in een light-versie georganiseerd 

worden > nog af te wachten wat zal kunnen en binnen welk kader dan. 

Vanuit de diensten is er zeker het besef dat er binnen verenigingen en bij vrijwilligers 

ongerustheid is en veel vragen onbeantwoord blijven. Vanuit het interradenoverleg 

wordt daarom het belang van goede communicatie naar zowel individuele burgers als 

naar verenigingen en vrijwilligers onderstreept.  

>> mee te nemen bij relancevoorstellen verenigingen/raden. 

 

2. Digitaal vergaderen – mogelijkheden: toelichting en uitwisseling ervaring 

Vrij snel na 13/03 werd binnen de gemeente overgeschakeld op ‘digitaal vergaderen’ 

aangezien een aantal medewerkers ook letterlijk naar huis moest.  Sindsdien werden een 

aantal mogelijkheden uitgeprobeerd en werken we hoofdzakelijk met Microsoft Teams. 

Ook een aantal raden hebben hier intussen mee vergaderd, al dan niet enkel met de 

kern. Adviesraden kunnen dus zeker digitaal doorgaan en ervaringen kunnen gedeeld 

worden zodat we met goede praktijkvoorbeelden verder aan de slag kunnen. 

 

 Mobiliteitsraad Teams: meer dan 3 uur geduurd – niet altijd evident om tegelijk de 

chat te gebruiken maar al bij al wel vruchtbaar overleg.  

TIPS: nood aan voorzitter + iemand die ‘technische ondersteuning’ doet voor chat,… - 

microfoons afzetten en het woord vragen (om achtergrondgeluid te vermijden) 



 

 

 GROS: online overleg waar spijtig genoeg niet iedereen aan deelnam wegens 

onvoldoende mediawijs, een probleem dat zich zeker ook stelt bij bv de Seniorenraad.  

GROS hield vooral rondvraag bij leden, ook naar stand van zaken binnen aangesloten 

verenigingen en projecten. Noodhulp goedgekeurd en + van gedachten gewisseld over 

initiatieven die in de komende maanden op de agenda staan. Ook hier veel vragen. 

TIP: belangrijk om leden-vrijwilligers ruimte te geven om hun ervaringen en 

bevindingen bespreekbaar te maken en zo ook te weten wat er leeft of waar 

bezorgdheid voor de toekomst zit. Voor een aantal vrijwilligers zal het wellicht niet 

makkelijk zijn om engagement terug op te nemen en blijft het ook onduidelijk onder 

welke vorm dat zal kunnen > aandachtspunt! 

 Seniorenraad: een aantal vrijwilligers zorgde voor heel wat post op de woonzorgsite 

en bij een aantal senioren. Wel online overleg met schepen en voorzitter maar geen 

(online) bijeenkomsten. De Seniorenraad-nieuwsbrief bereikte heel wat Hoeilanders. 

TIP: Het zal voor een aantal raden en verenigingen ongetwijfeld meer energie vragen 

om ze terug op de rails te krijgen na de herinstallatie en het lang stilliggen van de 

werking > ook hier voldoende aandacht voor hebben + vraag ondersteuning.     

 Sportraad: kern online vergaderd - nu uitdaging voor open forum waar hopelijk een 

‘live’ bijeenkomst mogelijk is aangezien de groep te groot lijkt.  

Het feest van de sport zal digitaal gebeuren (nog uit te werken). 

 Bibraad hoopt eind juni terug fysiek te kunnen samenkomen - zal in principe dan 

mogelijk zijn op voorwaarde dat dit veilig kan en iedereen zich daar goed bij voelt.  

 

Microsoft Teams kan vanuit het lokaal bestuur voor 6 maand gratis gebruikt worden op 

een veilige manier. Adviesraden die hiervan gebruik willen maken, kunnen dit zeker 

organiseren met hun secretaris.  

 

De adviesraden (en bij uitbreiding verenigingen) hopen dat er toch vrij snel geschakeld 

zal worden zodat er terug vergaderingen kunnen doorgaan in het GC Fel ix Sohie. 

 

3. Wat leeft er en wat kan de toekomst brengen: rondvraag en suggesties 

Hoe zien de raden de komende maanden – waar moeten we zeker aandacht voor hebben? 

 GROS: voorbije vergadering vooral gekeken naar partners die nu al gesteund werden en waar 

eventueel noodhulp nodig is + waar eventueel extra steun nodig is.  

Aantal evenementen in het najaar in vooruitzicht maar voorlopig geen voorstander om die groots 

uit te werken zoals vb duurzame doendersdag op 10/10 – GROS bekijkt ook hoe vb via kleine 

acties handelaars die fairtrade verkopen, kunnen ondersteund worden.  

Als er 2de golf zou komen, rekening mee houden voor vb 10/10 waar toch veel mensen 

samenkomen of net niet durven langskomen – vergelijkbaar met druivenfestival waar het 

misschien een vergelijkbare aanpak voor organisatie zal vragen. Vrees dat moeilijk te 

organiseren zal zijn om vb te werken met circulatieplannen waar mensen zich moeilijker aan 

houden. Suggestie: vooraf inschrijven voor deelname ipv openstellen voor iedereen. 

Opmerking van Pieter: Het zou fijn zijn idee rond Duurzame Doendersdag op 10/10 wel levend te 

houden op één of andere manier – te bekijken hoe dit mogelijk kan zijn. Realiteit  waarschijnlijk 

dat er altijd tegenstrijdige ideeën zijn rond wat mogelijk en wenselijk is. 

 Cultuurraad niet meer samengekomen – Jan heeft wel overleg gehad met secretaris rond vb 

nieuwe subsidiereglementen,… Bedoeling om op 9 juni samen te komen met de kern en te 

bekijken wat er mogelijk is voor de komende weken/maanden – er werden vanuit cultuurraad al 



 

 

een aantal suggesties geformuleerd rond vb kunstwerken/muziek/… lokale kunstenaars naar 

buiten te brengen – zoektochten.  

Jan geeft nog mee dat hij ook eerder al vroeg om te bekijken op welke manier verenigingen meer 

en beter ondersteund kunnen worden rond werven vrijwilligers/werking vereniging/… Dit zal nu 

des te meer aan de orde zijn. 

Bijkomende suggestie Chris: kleine tribune in de Duboisweide is opnieuw in orde gezet > kan 

mogelijke locatie zijn om iets te doen op vlak van kleine optredens, voorstelling. Ideale 

gelegenheid om lokale mensen meer in de kijker te zetten + aantal leuke plekken te verkennen. 

 Bibraad: wens om nog niet al te veel naar buiten te brengen maar wat duidelijk is, is dat heel 

wat mensen willen lezen en dat ook doen – zeker kinderen waar er grote nood is. 

Boekenbingo (van Iedereen Leest) voor leesbevordering staat op programma – boekpakketten 

zijn groot succes en afhaalbib werd heel snel opgezet – Bib is nu terug beperkt open – Bibdames 

hebben intussen heel mooi werk geleverd waarvoor dank! 

 

 Jeugdraad: Rani en Laura vertegenwoordigen vandaag de raad (zijn met 4 normaal). Geen 

vergadering meer geweest sinds corona omwille van grote groep. Aangezien jeugdraad 

hoofzakelijk bestaat uit georganiseerd jeugdwerk en Chiro en Scouts zelf druk in de weer zijn 

met organisatie van hun zomerkamp heeft het geen zin om nu samen te komen. 

Kern jeugdraad blijft wel overleg hebben en heeft aantal bezorgdheden opgepikt om advies over 

te formuleren zoals vb studeerruimte voor jeugd + nu ook bezorgdheden jeugdwerk oppikken.   

Dagje vorming gaat niet door maar bekijken wat er mogelijk is rond aanbod ondersteuning: vb 

online aanbod rond spel op afstand – ehbo pakket meegeven - …. Meeste activiteiten zullen niet 

doorgaan maar wens om zeker in 2021 eventueel meer in te zetten op initiatieven voor jeugd. 

Pieter geeft nog mee dat het gemeentebestuur bij begin lockdown heel wat vragen had rond het 

bereiken van de tieners en jongeren: hoe kunnen we hen bereiken en hebben we ze intussen 

bereikt rond vb de maatregelen? Jeugdraad beseft zelf dat ze hoofdzakelijk georganiseerd 

jeugdwerk bereiken + aantal enkelingen van het jeugdhuis. De raad wil daar in de toekomst zelf 

ook werk van maken en onderzoeken hoe dit vb via online platform kan. Problematiek 

hangjongeren en niet-georganiseerde jeugd zou misschien meer samen opgepikt kunnen worden 

via onder meer online platform van jeugdraad , gemeente, … 

Stand van zaken jeugdopbouwwerker: begin 2020 is onze jeugdopbouwwerker gestopt en het 

convenant voor samenwerking met ‘Uit de Marge’ liep maar tot de zomer > afspraak om 

voorlopig geen vervanging te voorzien – lokaal bestuur houdt wel contact met Uit de Marge en 

hoopt in samenwerking met Overijse terug een jeugdopbouwwerker te kunnen aanstellen. 

Hopelijk kan het hier tot een intergemeentelijke samenwerking komen. 

Jeugdraad Overijse heeft intussen bevraging gedaan bij jongeren – Pieter bevestigt dat hij Ben 

gevraagd heeft de resultaten op te vragen. Er zijn een aantal signalen dat bepaalde groepen zich 

bij wijze van spreken ‘opsluiten’ in hun kamer (geen school, geen hobby’s, niet buitenkomen,…) 

wat het college toch wel verontrust.   >> suggestie om op openbaar vervoer/schoolbussen flyers 

uit te delen – kan manier zijn om hen te bereiken? 

 Mobiliteitsraad is meest jonge raad die maar 1 keer vergaderd had voor de lockdown – 

iedereen is nog zoekend + verschillende standpunten vanuit verschillende leden (samengesteld 

met 10 vertegenwoordigers vanuit verschillende domeinen + 6 deskundigen) 

Vraag binnen het interradenoverleg: Wat met ‘vertegenwoordigers’ vanuit raden > hoe gebeurt 

selectie en hoe komt feedback naar de raden? Hoe kunnen we dit goed organiseren? Is het 



 

 

steeds nodig om over de raden heen vertegenwoordigers te blijven zoeken of bestaan hier 

andere manieren voor of toch linken te leggen? 

Vragen die leefden binnen deze nieuwe raad: wat was er in het verleden aan de orde – welke 

plannen zijn er/waren er – wat doet politie – wat zijn plannen van lokaal bestuur - … >> idee om 

hierover open forum te plannen waar toelichting gegeven kan worden rond aantal dingen 

Erwin herhaalt de woorden van de voorzitter van de Seniorenraad die al meermaals aangehaald 

werden: Hoe ondersteunen raad? >> door tijdig, voortdurend en volledig te informeren en te 

communiceren aub. 

 Sportraad: kern al 2 keer digitaal vergaderd – soms probleem stabiele internetverbinding wat 

ook angst geeft om op die manier te gaan vergaderen. Vrij snel beslist om digitaal feest van de 

sport te houden – lokale kunstenaars betrekken om het aangenamer te maken >> suggestie 

Pieter om vb op gemeentelijk platform via youtube het feest voor iedereen meer open te zetten. 

Georganiseerde sporten: wat met huurgelden en financiële moeilijkheden van clubs – in hoeverre 

ondersteuning van verenigingen,… >> oppikken vanuit gemeente om zeker promotie te maken, 

over de domeinen heen ondersteuning bieden,… 

Niet georganiseerde sporters: moeilijker te bereiken maar wel aantal situaties die vb in 

Zonienwoud moeilijker lopen – verantwoordelijken ANB doen hun uiterste best maar controle 

uitoefenen is heel moeilijk – gidsenvereniging zorgt er nu voor in Groenendaal dat er op 2 

plaatsen aantal mensen zijn op zondag om mensen te sensibiliseren. Toegangsborden bos zoals 

in Waals gedeelte zouden ook optie kunnen zijn – vanuit gemeente worden extra borden voorzien 

voor gemeentediensten en –gebouwen en kan er eventueel ook bezorgen aan ANB? 

Aantal clubs hebben concreet financieel probleem aangegeven – voor contactsporten ziet het er 

voorlopig niet goed uit om aan heropstart te denken en er was ook al de moeizame start na de 

verbouwing van de sporthal >> aandachtspunt binnen sportraad! 

Daarnaast ook een aantal semi-professionele clubs zoals Sport & Opleiding die alle activiteiten 

diende stop te zetten waardoor personeel technisch werkloos werd of Gympies waar dansfeest 

niet kon doorgaan en zo ook geen inkomsten haalde uit deze activiteit…. Oproep naar 

verenigingen om aub zo transparant mogelijk te zijn naar financiele kant > enkel zo kunnen we 

in kaart brengen waar echt nood aan is 

Bezorgdheid/vraag vanuit de sportraad: Een vraag was onder andere hoe verenigingen zelf 

omgaan met alle maatregelen maar ook bv over het al dan niet terugbetalen van lidgeld, hoe zij 

zich voorbereiden op het nieuwe seizoen, gaan ze een beetje gelijkaardig de scholen draaiboeken 

maken of verschillende scenario’s over de opstart… 

>> aandachtspunt voor de diensten die kunnen onderzoeken en in samenwerking aan 

antwoorden/oplossingen werken. 

 Milieuraad: had intussen al aantal vergaderingen na de herinstallatie – wel werkgroepen maar 

door corona niet altijd makkelijk om georganiseerd te raken – raad plant ook naar eind juni een 

nieuwe bijeenkomst die hopelijk fysiek kan doorgaan. 

Suggestie raad: versterkte actie rond zwerfvuil wat een stijgend probleem wordt binnen 

gemeente – campagne rond opzetten? Problematiek zwerfvuil wordt steeds groter. Ijsedal 

doet intussen al grote inspanning om hier meermaals per week werk van te maken – schepen 

Pieter is blij te horen dat er ook vanuit milieuraad inspanning gedaan zal worden. Suggestie 

om in de HH oproep te doen rond aantal dingen zoals ‘neem afval mee naar huis’, ‘fiets op de 

plekken die daarvoor dienen’  



 

 

Suggestie: foto’wedstrijd’ met zwerfvuil om mensen ook actief attent op te maken. 

Idee om terug naar trage wegen te kijken en daar meer aandacht aan te schenken als ‘blauwe en 

groene’ verbindingswegen (water en groen), zeker nu er volop gewandeld en gefietst wordt: 

‘toerist in eigen dorp’ > mooie plekjes in de kijker zetten – nadruk op zachte mobiliteit - aantal 

bordjes plaatsen (soms staan ze er al) met ‘bedankt om dit proper te houden’ , … 

Duurzame Doendersdag blijft vraagteken – suggestie om aantal standen te maken die verspreid 

worden in gemeente en waar groepen naartoe wandelen om aantal aspecten rond duurzaamheid 

in de kijker te kunnen zetten. 

Bedanking vrijwilligers (kwam ook vorige keer al aan bod) voor degenen die zich wel blijven 

inzetten om een aantal dingen te doen, op welke manier ook – drankje of presentje aanbieden 

kan soms al voldoende zijn.  

 Seniorenraad: het was uitgesloten om online te vergaderen met de raad maar dat betekende 

niet dat heel wat bezorgde senioren contact namen met onder meer de voorzitter en secretaris 

om een aantal thema’s aan te kaarten. De mondmaskers, belrondes, hulpvragen van kennissen 

waren de populaire thema’s in het begin en meer en meer stijgt de vraag wanneer er terug 

mogelijkheden zullen zijn voor ontmoeting. Gilberte deelde via mail ook volgende bezorgdheid 

vanuit Seniorenraad om mee te nemen naar het interradenoverleg: sociaal isolement/ vereenzaming 

kwetsbare (oudere) inwoners is des te meer een aandachtspunt! Ik hoor veel positiefs in en over onze 

gemeente maar voel ook een grote angst... de organisatie van een Druivenfestival in coronatijd ook al zoekt 

men naar een zogezegd veilig alternatief ... waarom een massa evenement organiseren in het tot nu toe 

gezonde groene Hoeilaart? Ik deel de mening, die jongere generaties waarschijnlijk niet graag horen. 

Feesten kunnen we later nog veel... overledenen kunnen we niet terughalen ... 

Een bezorgdheid die zeker ook de organisatoren van initiatieven meenemen in de komende 

weken en maanden. 

 

Na de vergadering formuleerde Chris Vanderlinden nog volgende beschouwing bij de reacties op de 

rondvraag: M.b.t. de (financiële) steunmaatregelen voor (sport)verenigingen: 

 Niet enkel sportverengingen – er zijn tal van andere verenigingen die gelet de corona-maatregelen ook een financiële 
weerslag hebben. 

 Er is de vaststelling dat een aantal verenigingen ook reeds in het pré-corona-tijdperk het financieel zwaar hadden. 

 Corona-hulp kan echter geen surrogaat zijn voor het remediëren aan ja dan nee structurele financieringsproblemen. 
Die problemen kunnen immers hun oorsprong vinden in tal van redenen die zowel kunnen slaan op een onrealistisch 
ambitieniveau, onvolkomen financieel beheer, … en/of een gebrekkige ondersteunende financiering (vanuit 
bovenliggende federaties, … en hogere of lokale overheden). Wat betreft de lokale ondersteuning, die noden mogen, 
kunnen of moeten zeker aangepakt worden. Om correct te zijn dient dat dan te gebeuren binnen een globale 
(transparante) subsidieregeling. 

 Men moet m.i. als gemeente ook overwegen om verengingen in het (financieel) management bij te staan. Dat door bv 
het voorzien van vormingsmogelijkheden en/of begeleiding (ook inzake financieel beheer). 

 Welke hulp (vb kwijtschelding van kosten/huur, al dan niet tijdelijk verhoogde subsidies, renteloze leningen, …) in finé 
ook wordt gegeven, het zal altijd moeten gebeuren op basis van billijke, transparante toekenningsregels. 
 

Zijn er binnen raden nog voldoende mogelijkheden om de vinger aan de pols te houden? 

Zijn er genoeg mogelijkheden om contacten te houden met leden en aangesloten 

verenigingen?  

Uit de algemene reacties blijkt dit binnen de meeste raden niet altijd evident, zeker niet naar de 

moeilijker te bereiken groep of bij de raden waar het begin dit jaar trager terug op gang kwam. Ook 

binnen de dienst Vrije Tijd is er dezelfde perceptie en wordt de bezorgdheid gedeeld. 



 

 

Vraag aan bestuur en diensten om contacten te leggen met leden van raden en verenigingen en 

op die manier mee vinger aan de pols te houden en stand van zaken in kaart te brengen. 

In de marge hiervan bezorgt Chris van de milieuraad ter suggestie ook nog het persbericht vanuit ‘de 

federatie’ met een 8-puntenplan om vanuit het lokaal bestuur het lokale verenigingsleven te 

ondersteunen. (https://www.defederatie.org/sector-1/persbericht-steden-en-gemeenten-moeten-lokale-verenigingen-

door-coronacrisis-loodsen 

 

 

4. Varia  

 

 Erwin herhaalt vraag van vorige bijeenkomst: er wordt nog steeds antwoord verwacht op de 

geformuleerde adviezen in verband met de veiligheid en verkeersafwikkeling ter hoogte van het 

nieuwe sport- en jeugdcentrum Koldam en in verband met de vraag naar een opvolger van de 

‘raden van beheer’ van infrastructuren (GC Felix Sohie en jeugdwerkinfrastructuur) waarvoor een 

voorstel geformuleerd werd (op 2 niveaus werken binnen het interradenoverleg). 

https://www.defederatie.org/sector-1/persbericht-steden-en-gemeenten-moeten-lokale-verenigingen-door-coronacrisis-loodsen
https://www.defederatie.org/sector-1/persbericht-steden-en-gemeenten-moeten-lokale-verenigingen-door-coronacrisis-loodsen


 

 

Enkel het antwoord op de uitgebrachte adviezen over het infrastructuurreglement is bezorgd aan 

de raden die daarover een advies formuleerden. Vraag waarom dit advies enkel aan een beperkt 

aantal raden gevraagd werd en enkel zij ook de feedback kregen.  

Herhaling vraag om in de toekomst toch meer aandacht te hebben voor tijdig bezorgen verslagen 

en antwoord te krijgen op adviezen die geformuleerd werden.  

 Vraag jeugdraad waarom er maar tot 16u kan gestudeerd worden terwijl dat vorig jaar tot 

middernacht kon: besluit binnen gemeente om nu verantwoordelijkheid te nemen om zelf te 

openen en te sluiten op bepaald uur > omwille van corona-crisis werd besloten de 

verantwoordelijkheid niet aan een student over te laten maar er absoluut garant voor te staan 

dat alles veilig kan verlopen. 

 

 overzicht contactgegevens voorzitters en secretarissen raden 

 

 
 

 

Datum volgende bijeenkomst(en) + moderator 

Tenzij er dringende dingen zijn die besproken moeten worden, gaat het interradenoverleg door 

na de zomervakantie. Indien er toch een aantal meer dringende dingen ter bespreking zijn, zullen 

we het interradenoverleg sneller laten samenkomen 

Donderdag 3 september – 19.30u – GC Felix Sohie 

Suggesties voor agendapunten komende bijeenkomsten mogen zeker bezorgd worden. 

Adviesraad/commissie Naam Voornaam Email functie

Bibbeheerraad Van Moorsel Marjon mvmoorsel@gmail.com voorzitter

Cultuurraad Lenaerts Jan jan.h.lenaerts@skynet.be voorzitter

GECORO De Laet Lars larsdelaet@gmail.com voorzitter

GROS De Rudder Carmen carmen_derudder@hotmail.com voorzitter

Jeugdraad Deliens Robin robin.deliens@hotmail.com voorzitter

Jeugdraad Derom Laura derom.laura@gmail.com voorzitter

Jeugdraad Hazaert Rani ranihazaert@hotmail.com voorzitter

Jeugdraad Sterckx Isaac isaac-sterckx@hotmail.com voorzitter

Lokaal Overleg Kinderopvang voorzitter

Milieuraad Vanderlinden Chris cvdl@telenet.be voorzitter

Mobiliteitsraad Gysens Erwin erwin.gysens@skynet.be voorzitter

Raad Lokale Economie Kunnen Tinne juwelen.dekock@skynet.be voorzitter

Seniorenraad Marchand Gilberte gilberte.marchand@skynet.be voorzitter

Sportraad Nagels Jeroen jeroen.nagels@gmail.com voorzitter

Bibbeheerraad Pijcke Annemie annemie.pijcke@hoeilaart.be secretaris

Cultuurraad Claes Katrien katrien.claes@hoeilaart.be secretaris

GECORO de Vos Louise dienstro@hoeilaart.be secretaris

GROS De Rudder Marijke marijke.derudder@hoeilaart.be secretaris

Interradenoverleg Bram/Marijke bram.wouters@hoeilaart.be secretaris

Jeugdraad Holderbeke Ben ben.holderbeke@hoeilaart.be secretaris

Lokaal Overleg Kinderopvang Van Roey Lore lore.vanroey@hoeilaart.be secretaris

Milieuraad Kumps Eric eric.kumps@hoeilaart.be secretaris

Mobiliteitsraad Lahaye Kris kris.lahaye@hoeilaart.be secretaris

Raad Lokale Economie Hemeleers Tessa tessa.hemeleers@hoeilaart.be secretaris

Seniorenraad De Rudder Marijke marijke.derudder@hoeilaart.be secretaris

Sportraad Huleu Daisy daisy.huleu@hoeilaart.be secretaris


